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Kirkonkylän koulun sisäilmastoa koskevien kuntotutkimusten
loppuraportti

1507/10/2017

Kunnanhallitus 12.06.2017 § 165

FCG Suunnittelu ja tekniikka Oy on tehnyt Kirkonkylän koululla kun to tut ki muk sia
ja näytteidenottoa 22. – 24.5.2017.

RTA Tapio Rokkonen ja RTA Tommi Riippa tulevat kokoukseen an ta maan
väliraportin tehdyistä tutkimuksista, tutkimustuloksista sekä tar vit ta vis ta
korjaustoimenpiteistä.

Väliraportti on esitelty sisäilmatyöryhmälle ennen kunnanhallituksen ko kous ta.

Ko kouk ses sa on kuultavana tekninen joh ta ja Veli Saa ri jär vi.

Päätösehdotus: Merkitään tiedoksi ja käydään periaatekeskustelua jat ko toi mis-
ta.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

Merkitään, että RTA Tapio Rokkonen ja RTA Tommi Riippa esittelivät ko kouk-
ses sa väliraportin tehdyistä tutkimuksista, tutkimustuloksista se kä tarvittavista
korjaustoimenpiteistä.

Merkitään, että terveystarkastaja Sini-Sisko Kilpeläinen, tekninen johtaja Ve li
Saarijärvi, rakennustarkastaja Risto Niemelä, terveyskeskuslääkäri Pent ti
Kursula ja Kirkonkylän koulun rehtori Kyösti Kilpivaara olivat läsnä ko kouk ses sa
tämän pykälän esittelyn ajan.

Lisätietoja asiasta antaa:
kunnanjohtaja Sirpa Hakala
puh. 040 539 4293, etunimi.sukunimi@ranua.fi

Kunnanhallitus § 215

Kirkonkylän koulun sisäilmastoa koskevien kuntotutkimusten lop pu ra port ti on
valmistunut.

Loppuraportti esitellään 26.6.2017 kunnanhallituksen, hy vin voin ti lau ta kun nan,
teknisen lautakunnan ja sisäilmatyöryhmän jäsenille ennen ko kous ta.

Sivistys- ja tekninen toimi ovat käynnistäneet alustavat väis tö ti la rat kai su vaih to-



sel vi tys työt siten, että väistötilaratkaisu voidaan kilpailuttaa, kun väis tö ti la- ja
käyttöaikatarve on varmistunut.

Kokouksessa on kuultavana tekninen johtaja Veli Saarijärvi.

Päätösehdotus: Merkitään loppuraportti tiedoksi ja käydään pe ri aa te kes kus te-
lua jat ko toi mis ta.

Kunnanhallitus päättää siirtää asian jatkovalmistelun hy vin voin ti- ja tek ni selle
lautakunnille.

Päätös: Esittelijä täydensi päätösehdotustaan siten, että loppuraportti ei ole
vielä valmistunut ja se saadaan perjantaina 30.6.2017.

Asiasta käydyn keskustelun aikana kunnanhallituksen jäsen Markus Ra nua esitti
päätösehdotuksesta poiketen, että Kirkonkylän koulun uuden puo len tiloja ei
oteta väistötilakäyttöön vaan hankitaan koko koululle väis tö ti lat.

Julistettuaan keskustelun asiasta päättyneeksi puheenjohtaja totesi, että Mar kus
Ranuan ehdotus kannattamattomana raukeaa.

Puheenjohtaja totesi kunnanhallituksen hyväksyneen esittelijän täy den ne tyn pää-
tös eh do tuk sen.


